
Tri-District Camporee Badge and a Buck Contest 

Each year at Tri-District we try to support the World Scout Brotherhood Fund 

(USA) and the Canadian Scout Brotherhood Fund (Canada) by doing two things: 

1. We pass the hat at Scouts Own and all the money collected is donated to 

these funds. 

2. Badge and a Buck Contest – For a donation of a Badge (Crest, Patch etc.) 

and one dollar your name goes into a draw to win all the Badges donated. 

All the money collected is donated to the Brotherhood funds. If you don’t 

have a badge to donate you can still participate by donating three dollars to 

the cause and have your name in the hat 

Please remind all your members before coming about these two initiatives! 

 

 

Concours Tri-District Camporee Badge et un Buck  

 Chaque année, à Tri-District, nous essayons de soutenir le Fonds de la 
Fraternité Scoute Mondiale (États-Unis) et le Fonds de la Fraternité Scoute 
Canada (Canada) en faisant deux choses: 
 
 1. Nous passons le chapeau chez Scouts Own et tout l'argent récolté est reversé à 
ces fonds. 
 2. Concours Badge et un Buck - Pour un don d'un badge (écusson, patch, etc.) et 
d'un dollar que votre nom est mis dans un tirage pour gagner tous les badges 
donnés. Tout l'argent collecté est reversé aux fonds des Fraternités. Si vous n’avez 
pas de badge à donner, vous pouvez quand même participer en donnant trois 
dollars à la cause et avoir votre nom au tirage. 
 
Rappelez à tous vos membres avant de venir au camp à propos de ces deux 
initiatives! 

 


